
2823-1229 
wtchan@chamber.org.hk 

Enquiries and Enrollment: 

查詢及報名: 
Chan Wing Ting 

Eden Course, Fanling, Hong Kong Golf Club 
香港高爾夫球會粉嶺伊甸球場 
Shotgun Tee Off 

Friday, 22 October 2021 
2021 年 10 月 22 日，星期五 

Organizer 主辦機構: 

HKGCC 160th Anniversary 
Charity Golf Tournament 
香港總商會 160 周年 

慈善高爾夫球賽 

開球時間 
08:30 

All proceeds will be donated to designated charitable organizations. 
是次活動所有捐款將全數捐助指定慈善機構。 

mailto:Janice@chamber.org.hk


Event Information 
活動資料 

Date: Friday, 22 October 2021 
Venue: Eden Course, Fanling, 

Hong Kong Golf Club 
Tee-off Time: 08:30 
Form of Play:    Texas Scramble   
Format: Players form their own 

teams of 4 
Remarks: 
1. Teams with less than 4 players will be grouped into

teams by the Organizer

日期： 2021 年 10 月 22 日，星期五

地點： 香港高爾夫球會 

Entry Fee Includes:  1) 18 Holes Greenfee 
2) Golf Cart
3) Buffet Breakfast
4) Buffet Lunch
5) Souvenir Pack
6) Donation to Charity

Prizes: Team Trophy 
Individual Trophies 

 Forms of Support: 1) Sponsorship Package 

2) Cash Sponsorship

Dress Code: Proper Golf Attire 

粉嶺伊甸球場

開球時間： 上午 8 時 30 分 

    賽制   ：  Texas Scramble

參加形式： 自組四人一隊 

註： 

1. 如隊伍不足四人，將由總商會代為組隊

參加費用包括： 1) 十八洞果嶺費 

2) 球車費

3) 自助早餐

4) 自助午餐

5) 紀念禮品包

6) 慈善捐款

獎項： 團隊奬項

個人奬項 

贊助類別： 1) 贊助組合

2) 現金贊助

服飾： 高爾夫球運動服裝 

Tentative Rundown 
暫定賽事日程 
06:30 Drop Bags and Register 

放下行李及登記 

07:00 Buffet Breakfast 
自助早餐 

08:00 Group Photo 
團體合照 

08:30 Tee Off Shotgun 
開球 

13:00 Shower and Buffet Lunch 
淋浴及自助午餐 

  14:00 Trophy Presentation Ceremony 
 頒獎典禮



HKGCC 160th Anniversary Charity Golf Tournament 
香港總商會 160 周年慈善高爾夫球賽 

HKGCC will organize its 160th Anniversary Charity Golf Tournament on Friday, 22 October 2021, at 
Fanling’s beautiful Eden Golf Course. All funds raised through the event will go to selected local charities 
in Hong Kong, and all participating organizations will be acknowledged. The participation fee per person is 
HK$5,000, which includes: 18 holes green fees, golf carts with GPS, pre-game buffet breakfast, post-game 
buffet lunch, souvenir pack, donation to charity. We will have a shotgun start at 8:30 a.m., followed by an 
awards presentation ceremony at the Golf Club. 

Join us for a great day of golf for a great cause. 

香港總商會將於 2021 年 10 月 22 日（星期五）假香港高爾夫球會粉嶺伊甸球場舉行 160 周年慈善高爾夫球賽。是次活
動籌集得的善款在扣除必要成本開支後，將全數捐助指定的本地慈善機構，而所有參與機構的商標亦會載列在宣傳物品
上。參加費用為每人港幣5,000 元，費用已包括18 洞果嶺費、備GPS 功能的高爾夫球車、賽前自助早餐、賽後自助午餐、
紀念禮品包及慈善捐款。活動開球時間為上午 8 時 30 分，球賽結束後將於球會舉行頒獎典禮。 

一同參與是次高爾夫球賽，為慈善出一分力。 

□ Our Chamber will participate in the HKGCC 160th Anniversary Charity Golf Tournament on Friday, 22 October 2021
本公司報名參加香港總商會於 2021 年 10 月 22 日（星期五）舉行的 160 周年慈善高爾夫球賽 

Participation Fee 
(4 golfers per team) 

參賽費用 

（每隊 4 人） 

No. of Teams 

參賽隊伍數目 

Cash Donation to 
Designated Charity(s) 

現金捐款予 

活動指定慈善機構 

Total 
(Participation Fee + Cash Donation) 

總額 

（參賽費用 + 現金捐款） 

HK$20,000 per team 1 HK$ ___ HK$ ___ 

Details of Participants 參加者資料 :

Name of Golfer(s) 
姓名 

Company Name 
公司名稱 

Mobile No. 
手提電話 

Email 
電郵 

Breakfast 
早餐 

Lunch 
午餐 

1. (Mr / Ms)
（先生 / 女士）

□ Attend 
出席 □ Attend 

出席 

2. (Mr / Ms)
（先生 / 女士）

□ Attend 
出席 □ Attend 

出席 

3. (Mr / Ms)
（先生 / 女士）

□ Attend 
出席 □ Attend 

出席 

4. (Mr / Ms)
（先生 / 女士）

□ Attend 
出席 □ Attend 

出席 

Please return the completed form together with a crossed cheque made payable to “Hong Kong General Chamber of 
Commerce” on or before 8 October 2021 (Friday) and send to: Hong Kong General Chamber of Commerce, 22/F United 
Centre, 95 Queensway Admiralty, Hong Kong, Attention Ms Janice Lam 
請於 2021 年 1 0月 8 日( 星期五 ) 或之前填妥參賽回條連同劃線支票 ( 抬頭「香港總商會」) 寄回：香港金鐘道 95 號統一中心 22 樓香港總商會 

Enquiries:  Ms Chan Wing Ting   2823 1229      2821 9529       wtchan@chamber.org.hk

Notes 
1. Participants must be fully vaccinated against Covid-19 and will be required to submit their vaccination QR code after registering.
2. The Hong Kong General Chamber or Commerce (HKGCC), Sponsors, its representatives and employees will not be responsible for any liability whatsoever arising out

of any accident or injury to participants (including golf cart usage, whether the person being the driver or the passenger or the working group) or to any other person or 
for loss or damage to any property anywhere within the Club. Participants should consider to arrange your own personal liability, golf and public liability insurance.

3. In accordance with Road Traffic (Village Vehicle) Regulations, all golfers driving golf carts must hold a valid driving license with effect from 1 October 2015.
4. By participating in the event, I agree to allow HKGCC and/or the co-organizing parties to use the images and/or videos taken during the event for future promotional

and archival purpose.
5. Personal data collected shall not be used for any purpose other than those directly related to activities for HKGCC.

聲明 : 

1. 參加者必須已完成接種兩劑2019冠狀病毒病疫苗，並須於報名時提交其疫苗接種紀錄二維碼。
2. 香港總商會（總商會）、贊助商及其代表和員工不會就參加者或任何其他人士的任何意外或損傷（包括高爾夫球車損毀、球車駕駛者或乘客或工作團隊引致的意外

等） 或球會內任何財物損毀承擔任何責任。參加者須考慮自行安排足夠的個人意外、高爾夫球車及第三者責任保險。

3. 根據《道路交通（鄉村車輛）規例》，由 2015 年 10 月 1 日起，所有駕駛高爾夫球車的球員必須持有有效的駕駛執照。
4. 本人同意總商會及／或協辦單位使用在活動期間拍攝的圖像及／或錄像，以供日後推廣及存檔之用。

5. 除與總商會活動直接相關的用途外，本表格收集所得的個人資料不會用作任何其他用途。

Enrollment Form 參賽回條 

mailto:janice@chamber.org.hk
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